

Camp Hyatt™

凱悅 悦趣營



Camp Hyatt

8:00 AM to 10:00 PM (For in-house guests with 24 hours' advance reservations only)

Let your kids enjoy fun and interactive games and activities at Camp Hyatt, which are intermingled with different learning experiences. Camp Hyatt is open to all kids staying at our hotel aged 4 to 12. Kids under the age of four should be accompanied by a parent or an authorised guardian.

Per person

HK\$180 Per session

HK\$650 Four-hour session including a light meal (choose from Camp Hyatt menu)
morning session (9:30 AM to 1:30 PM) or
afternoon session (2:15 PM to 6:15 PM)

HK\$1,200 Nine-hour session including two light meals (choose from Camp Hyatt menu)
(9:30 AM to 6:30 PM)

- All prices stated are net prices.

Monday, Wednesday, Friday and Sunday	
9:30 AM to 10:30 AM	DIY Handmade Workshop
10:45 AM to 11:45 AM	Sand Painting
12:00 Noon to 1:00 PM	Balloon Twisting and Origami
2:15 PM to 3:15 PM	Little Eco-Gardener
3:30 PM to 4:30 PM	Mask Creation
5:00 PM to 6:00 PM	Craft-Your-Own-Keychain

Tuesday, Thursday and Saturday	
9:30 AM to 10:30 AM	Cotton Pouch Design
10:45 AM to 11:45 AM	Mask Creation
12:00 Noon to 1:00 PM	Craft-Your-Own-Keychain
2:15 PM to 3:15 PM	Little Eco-Gardener
3:30 PM to 4:30 PM	Sand Painting
5:00 PM to 6:00 PM	Balloon Twisting and Origami

- In case of rain or other unsuitable conditions, all outdoor activities will be replaced by indoor activities which are available at that time slot.

Please contact Fitness Centre should you wish to request any activity arrangement out of the daily schedule.

凱悅悅趣營

上午8時至晚上10時 (只供提早24小時前預約的酒店住客)

讓您的子女到凱悅悅趣營參加一系列有趣互動、融合不同思考及學習過程的益智遊戲，讓他們體會旅遊的真正樂趣。4至12歲的兒童住客可在監督下進行各項有益身心的活動，而4歲以下的兒童則需由家長或受認可的褓母陪同。

每位

港幣\$180

1節

港幣\$650

4小時連特色小點1份(從凱悅悅趣營菜譜選擇)

早上時段(上午9時30分至下午1時30分)或

下午時段(下午2時15分至黃昏6時15分)

港幣\$1,200

9小時連特色小點2份(從凱悅悅趣營菜譜選擇)

(上午9時30分至黃昏6時30分)

- 價目均為淨價。

星期一、三、五及日	
上午9:30至10:30	自製精美手工
上午10:45至11:45	沙畫創作
中午12:00至下午1:00	扭氣球及摺紙班
下午2:15至3:15	環保小園丁
下午3:30至4:30	面譜製作
下午5:00至6:00	自製鑰匙扣

星期二、四及六	
上午9:30至10:30	布袋設計
上午10:45至11:45	面譜製作
中午12:00至下午1:00	自製鑰匙扣
下午2:15至3:15	環保小園丁
下午3:30至4:30	沙畫創作
下午5:00至6:00	扭氣球及摺紙班

- 如戶外活動因天雨影響而不能如期進行，將會由其他可安排之室內活動代替。

如欲安排以上時間表以外的活動項目，請與健身中心聯絡。

Reservations

Please contact Fitness Centre at extension 7692. All activities are subject to availability.

Pre-arrival

Please arrive at Fitness Centre 15 minutes prior to your appointment for registration and preparation.

Health Considerations

Please advise upon booking of any allergies, ailments or physical conditions. Please communicate any special needs with our team in advance to ensure better arrangement for your kids.

Safety

Please leave all valuables at a safe place or in your room safe, as Camp Hyatt will not be held responsible for any loss of personal items.

Meal

Four-hour and nine-hour programmes include simple light meal. For more food options, kindly order from the Camp Hyatt menu (subject to additional charges).

Cancellation

To avoid cancellation charges, please contact Fitness Centre 24 hours in advance. Any change or cancellation with less than 24 hours' notice will incur a charge equivalent to full price of the scheduled services.

預約

請致電內線7692與健身中心聯絡。活動安排需視乎情況而定。

活動開始前

請在活動開始前15分鐘到達健身中心登記及準備。

健康考慮

若兒童有任何敏感症、疾病、行動障礙或有特別需要，請在預約時提出，以便制定適當的安排。

安全

請把所有貴重物品留在安全的地方或房間的保險箱內，凱悅悅趣營恕不負責任何財物損失。

膳食

4小時及9小時的活動組合將包括簡單小點。如需更多食物選擇，閣下可參考凱悅悅趣營的兒童菜譜（需額外收費）。

取消預約

如需取消預約，請於原定活動開始前最少24小時通知健身中心，否則酒店將收取全數費用。



HYATT REGENCY™

凱悅酒店

18 Chak Cheung Street, Sha Tin, New Territories, Hong Kong
香港新界沙田澤祥街18號

TELEPHONE 電話 +852 3723 1234 FACSIMILE 傳真 +852 3723 1235
hyattregency.com